
 

 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

                                                   П Р О Т О К О Л 

 

5 грудня  2016  року                    м.Черкаси                                                № 8  

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 

 

 

 

Всього членів комісії – 5 

На засіданні присутні – 4 

 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

члени комісії: Ковбоша О. Р., Коваленко В. М.,  Похольчук Р. В. 

 

ВІДСУТНІ: Озірний О.А. 

 

Запрошені: 

Данилевський В.В. – начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації; 

Бабіченко С.В. – начальник бюджетного управління Департаменту фінансів 

облдержадміністрації; 

Зеленський М.В. – начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації. 

 

 

В засіданні взяли участь: 

Вельбівець О.І. – голова обласної ради; 

Тарасенко В.П. – перший заступник голови обласної ради. 

 

 

 

 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про внесення змін до обласної програми впровадження  у навчально-

виховний процес загальноосвітніх закладів інформаційно-комунікаційних 

технологій  «Сто відсотків» на період до 2021 року.  

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

2. Про внесення змін до обласної програми підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2021 року . 

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

             

            3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-4/VI 

«Про Обласну цільову програму з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації та 

впровадження заходів з енергозбереження у Черкаському національному 

університеті імені Богдана Хмельницького на 2015-2019 роки». 

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

            

           4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015  № 2-3 /VIІ 

«Про обласний бюджет на 2016  рік».  

Доповідає: 

Бабіченко  

Світлана Володимирівна 

- начальник бюджетного управління 

Департаменту фінансів облдержадміністрації 

 

            

              5. Про хід виконання рішення обласної ради  № 6-3/V від 22.12.2006 «Про 

програму розвитку фізичної культури і спорту в області на 2007-2016 роки».  

Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

 

             

              6. Про хід виконання рішення обласної ради № 18-3/VI від 16.10.2012 «Про 

обласну соціальну програму протидії торгівлі людьми до 2015 року». 

Доповідає:   

Зеленський 

Максим Васильович 

 

 

 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

 



            7. Про скасування рішення  Черкаської обласної ради  від 19.02.2016           

№ 3-46/VІ   «Про звернення депутатів Черкаської обласної ради  до Кабінету 

Міністрів України, Міністерства  освіти і науки України та Національного банку 

України щодо передачі Черкаського навчально – наукового інституту ДВНЗ 

«Університет банківської справи» з державної власності до спільної власності 

територіальних громад  Черкаської області з віднесенням його до сфери управління 

Черкаської обласної ради» (депутатський запит народного депутата України  

Петренка О.М.) .    

Доповідає:   

Доманський 

Володимир Миколайович 
 

- голова постійної комісії 

 

            8. Про надання згоди на прийняття з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  цілісних 

майнових комплексів професійно-технічних навчальних  закладів.    

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 
 

              9. Розгляд листа Міжфракційного депутатського об’єднання Черкаської 

обласної ради «За підтримку команди майстрів і футбольного клубу «Черкаський 

Дніпро»  

Доповідає:   

Коверський 

Анатолій  Миколайович 

-   координатор Міжфракційного об’єднання 

Черкаської обласної ради «За підтримку 

команди майстрів і футбольного клубу 

«Черкаський Дніпро» 

 

Доманський В. М., запропонував внести зміни до порядку денного 

засідання постійної комісії, зняти з розгляду питання «9. Розгляд листа 

Міжфракційного депутатського об’єднання Черкаської обласної ради «За 

підтримку команди майстрів і футбольного клубу «Черкаський Дніпро»   

враховуючи прохання Міжфракційного депутатського об’єднання Черкаської 

обласної ради «За підтримку команди майстрів і футбольного клубу 

«Черкаський Дніпро» про перенесення розгляду питання на перше півріччя 

2017 року. 

Текст листа Міжфракційного депутатського об’єднання Черкаської 

обласної ради «За підтримку команди майстрів і футбольного клубу 

«Черкаський Дніпро» додається до протоколу (додаток  1). 

 

Ковбоша О.Р., запропонувала  включити до порядку денного питання: 

«9. Про функціонування мережі закладів освіти та виплати заробітної плати 

вчителям області».  
 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 



1. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. який проінформував про проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до обласної програми впровадження  у навчально-

виховний процес загальноосвітніх закладів інформаційно-комунікаційних 

технологій  «Сто відсотків» на період до 2021 року».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  2). 

В обговоренні взяли участь: Доманський В.М., Ковбоша О.Р., Коваленко В. М 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до обласної програми впровадження у навчально-

виховний процес загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-

комунікаційних технологій «Сто відсотків» на період до 2021 року» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, 

пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 3). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

2. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. який проінформував про проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до обласної програми підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2021 року».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  4). 

В обговоренні взяли участь: Доманський В.М., Ковбоша О.Р., Коваленко В. М 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до обласної програми підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2021 року» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради, пропонувати депутатам 

обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 5). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 



3. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. який проінформував про проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 №41-4/VI 

«Про Обласну цільову програму з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації та 

впровадження заходів з енергозбереження у Черкаському національному 

університеті імені Богдана Хмельницького на 2015-2019 роки».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  6). 

В обговоренні взяли участь: Доманський В.М., Ковбоша О.Р., Коваленко В. М 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 №41-4/VI 

«Про Обласну цільову програму з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації та 

впровадження заходів з енергозбереження у Черкаському національному 

університеті імені Богдана Хмельницького на 2015-2019 роки» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, 

пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 7). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Бабіченко С. В., яка проінформувала про проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015  №2-3 /VIІ «Про 

обласний бюджет на 2016  рік».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  8). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015  №2-3/VIІ 

«Про обласний бюджет на 2016  рік» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради, пропонувати депутатам обласної ради при 

розгляді питання підтримати проект цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 9). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 



5. СЛУХАЛИ: 

Зеленського  М. В., який проінформував про хід виконання рішення 

обласної ради  №6-3/V від 22.12.2006 «Про програму розвитку фізичної 

культури і спорту в області на 2007-2016 роки».  

 Інформація про  хід виконання рішення обласної ради  №6-3/V                   

від 22.12.2006 «Про програму розвитку фізичної культури і спорту в області           

на 2007-2016 роки» додається до протоколу (додаток  10). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію інформацію начальника управління сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації Зеленського  М. В. про хід виконання 

рішення обласної ради №6-3/V від 22.12.2006 «Про програму розвитку фізичної 

культури і спорту в області на 2007-2016 роки» взяти до відома та погодити 

зняття з контролю рішення обласної ради від 22.12.2006  №6-3/V у зв’язку із 

закінченням терміну його дії. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 11). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Зеленського  М. В., який проінформував про хід виконання рішення 

обласної ради №18-3/VI від 16.10.2012 «Про обласну соціальну програму 

протидії торгівлі людьми до 2015 року».  

 Інформація про  стан виконання рішення обласної ради №18-3/VI          

від 16.10.2012 «Про обласну соціальну програму протидії торгівлі людьми          

до 2015 року» додається до протоколу (додаток  12). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію інформацію начальника управління сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації Зеленського  М. В. про стан виконання 

рішення обласної ради №18-3/VI від 16.10.2012 «Про обласну соціальну 

програму протидії торгівлі людьми до 2015 року» взяти до відома та погодити 

зняття з контролю рішення обласної ради від 16.10.2012 №18-3/VI у зв’язку із 

закінченням терміну його дії. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 13). 

 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 



7. СЛУХАЛИ: 

 

Доманського В. М., який проінформував щодо депутатського запиту 

народного депутата України Петренка О.М. та про проект рішення обласної 

ради «Про скасування рішення  Черкаської обласної ради  від 19.02.2016           

№3-46/VІ «Про звернення депутатів Черкаської обласної ради  до Кабінету 

Міністрів України, Міністерства  освіти і науки України та Національного 

банку України щодо передачі Черкаського навчально – наукового інституту 

ДВНЗ «Університет банківської справи» з державної власності до спільної 

власності територіальних громад  Черкаської області з віднесенням його до 

сфери управління Черкаської обласної ради». 

Проект рішення додається (додаток 14).  

 

ВИСТУПИВ: 

Данилевський В.В з інформацією щодо стану справ в Черкаському 

навчально – науковому інституті ДВНЗ «Університет банківської справи». 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Доманський В.М., Коваленко В. М 

 

Доманський В.М., вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати 

розглянути проект рішення обласної ради «Про скасування рішення  Черкаської 

обласної ради  від 19.02.2016 №3-46/VІ «Про звернення депутатів Черкаської 

обласної ради  до Кабінету Міністрів України, Міністерства  освіти і науки 

України та Національного банку України щодо передачі Черкаського навчально 

– наукового інституту ДВНЗ «Університет банківської справи» з державної 

власності до спільної власності територіальних громад  Черкаської області з 

віднесенням його до сфери управління Черкаської обласної ради» на 

пленарному засіданні обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 15). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. який проінформував про проект рішення обласної 

ради «Про надання згоди на прийняття з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  цілісних 

майнових комплексів професійно-технічних навчальних  закладів».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  16). 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Доманський В.М., Коваленко В.М. 

 

 



Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної 

ради «Про надання згоди на прийняття з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  цілісних 

майнових комплексів професійно - технічних навчальних  закладів» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, 

пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 17). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Ковбошу О.Р., яка проінформувала про проект рішення обласної ради 

внесений фракцією ВО «Свобода» «Про функціонування мережі закладів освіти 

та виплати заробітної плати вчителям області».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  18). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О. І., 

Данилевський  В. В., Бабіченко С. В. 

 

 Доманський В. М., вніс пропозицію Фракції ВО «Свобода» доопрацювати 

проект рішення з врахуванням пропозицій управління освіти і науки 

облдержадміністрації, рекомендувати розглянути проект рішення обласної ради 

«Про функціонування мережі закладів освіти та виплати заробітної плати 

вчителям області» на президії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 19). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

Секретар                                                                                            О. Ковбоша 

 

 

 

 

 


